
Resum de la Mesa Negociadora (14 de juliol de 2020) 

Com a introducció a la reunió, el Gerent comenta que s'han anat obrint serveis 
per a anar provant com funcionen en la nova normalitat i per a donar servei al 
personal que ja està treballant de manera presencial en l'UJI. S'ha insistit a tots 
els comerços perquè, en la mesura de les seues possibilitats, vagen obrint 
(encara que en aquesta època no vagen a ser rendibles) per a poder detectar 
possibles problemes. 

 
1.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 
 
S'aprova per assentiment. 

 
2.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de 
places de titular d’Universitat per a estabilització d’investigadors Ramon i 
Cajal (Oferta Pública d’Ocupació de l’any 2020) i de la corresponent 
modificació de la RLT del PDI. 

Corresponen al 15% de la taxa de reposició reservat per a investigadors Ramón 
y Cajal. 

 
S'aprova per assentiment. 

 
3. - Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la modificació del 
Document de Carrera Docent i Investigadora. 

S'ha afegit, en l'article 9, la promoció des de la figura de Professorat Visitant 
(PVIS) a PCD o al TEU. Actualment, hi ha dues àrees amb PVIS que estarien 
interessats (i que compleixen els requisits per a això) en aquesta modificació. 
 
Es produeixen diverses intervencions relatives a preocupacions sobre 
l'esborrany del nou Estatut del PDI. El VOAP comenta que l'estatut està encara 
molt verd, per exemple, la CRUE encara no s'ha pronunciat, i que caldrà veure 
com evoluciona. 

 
S'aprova amb l'abstenció del STEPV. 

 
4.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de Conveni de reciprocitat 
entre les Universitats públiques de la Comunitat Valenciana per la 
percepció del Complement de Carrera Administrativa. 



José Luis Gordo explica que el document promou que, si una persona es mou 
d'una universitat pública a una altra, puga mantindre el seu complement de 
carrera administrativa. 

S'aprova per assentiment. 

 
 
5.- Torn obert de paraules. 

CC.OO. proposa canviar la disposició addicional primera del DCD per a matisar 
que la incorporació siga a temps complet i que s'estudie la situació de les àrees 
molt xicotetes, amb una o dues persones, que en total no arriben a 6 crèdits de 
dedicació docent. 

 
UGT pregunta sobre la possibilitat de reprendre les revisions mèdiques que van 
ser suspeses per l'estat d'alarma. D'aquesta manera, si començaren al setembre, 
es podria anar ja demanant cita. El VOAP i el Gerent contesten que s’informaran 
i que veuran com es reprenen.  

 
Excepte imprevistos, aquesta és l'última Mesa Negociadora abans de les 
vacances. Així doncs, us desitgem unes molt merescudes vacances. 


